

CARLING PHARMACY PARKING PASS

To whom it may concern: this is to permit access for this pharmacy patient to the allotted parking spots in Lot GS, spaces 24 and 25. If you have any questions, contact the pharmacy team at 613-901-6939.

Patients:

1. Print a copy of this pass.
2. Show it to the Commissionnaires at Guardhouse 1.
3. Show the Commissionnaire your DND building pass and give them your vehicle's details.
4. Park your vehicle in lot GS, spaces 24 or 25.
5. Display a copy of this pass inside the windshield of your vehicle.

Note: Use of this pass is limited to times when you are visiting the pharmacy only. Your cooperation allows others to benefit from this privilege and is appreciated.



PHARMACIE CARLING: PERMIS DE STATIONNEMENT

À qui de droit: permettez l'accès à ce patient en pharmacie aux places de stationnement attribuées dans le lot GS, espaces 24 et 25. Si vous avez des questions, contactez l'équipe de la pharmacie au 613-901-6939.

Les patients :

1. Imprimez une copie de ce laissez-passer.
2. Montrez-le aux commissionnaires à la Guérite 1.
3. Montrez aux commissionnaires votre laissez-passer des établissements du MDN ainsi que les détails de votre véhicule.
4. Garez votre véhicule sur le lot GS, places 24 ou 25.
5. Affichez une copie de ce laissez-passer à l'intérieur du pare-brise de votre véhicule.

Remarque : L'utilisation de ce laissez-passer est limitée aux moments où vous vous rendez à la pharmacie uniquement. Votre coopération permet à d'autres de bénéficier de ce privilège et est appréciée.